
Ως ΚΑΙ Παρασκευή, 13/2, κατατέθηκαν οι εσώκλειστες επίκαιρες 
ερωτήσεις για σας.

1. Με δική μου πίεση, η ομάδα για την πολιτική για το φάρμακο 
αποφάσισε την εκποίηση με διαγωνισμό μονάδων παραγωγής 
φαρμάκων που ουδέποτε λειτούργησαν και αποζημιώνονται 
(Λάρισα, Πάτρα, κλπ).
Πριν τις γιορτές έγιναν προκηρύξεις και πρέπει τώρα να ανοίγονται 
προσφορές.
Ουσιαστικά, πρόκειται για αποκρατικοποίηση, που έπρεπε να είχε 
γίνει πριν από χρόνια πολλά.
Έδωσα αντίγραφο σε Γείτονα, Σκουλάκη.

2. Στο πλαίσιο του ενδιαφέροντος για τον Πειραιά, έχω συζητήσει 
ακροθιγώς το θέμα με Λαλιώτη, Βενιζέλο. Έστειλα την ερώτηση 
και στους δύο.

3. Ίδια γεύση.

4. Ενδιαφέρουσα ερώτηση και πράγματι επίκαιρη. Στέλνω σε 
Μαντέλη και Γιάννο.

Επιλογή:
Ο Συνασπισμός θα επιλέξει ασφαλώς την ερώτηση του Αρχηγού 

και δεν μπορείτε να την αποφύγετε. Ευκαιρία να τονισθεί ότι η 
προσπάθεια εξυγίανσης αφορά στον πολίτη.

Δεύτερη επιλογή του Τσοβόλα, εκτός αν Δευτέρα πρωί προκόψει 
κάτι ενδιαφέρον από Ν.Δ.


